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Oœwiadczenie skierowane do ministra Skarbu Pañstwa Aleksandra Grada

Szanowny Panie Ministrze!
Zwracam siê do pana ministra w trosce o losy prywatyzowanej spó³ki Fabryka „Sklejka-Pisz” SA. Spó-

³ka ta jest najwiêkszym i najwa¿niejszym pracodawc¹ w powiecie piskim. Obecnie zatrudnia ponad oœ-
miuset pracowników. Wielu z nich zwi¹zanych jest z tym zak³adem od pocz¹tku swojej drogi zawodowej.

Spó³ka „Sklejka-Pisz” jest motorem rozwoju gospodarczego ca³ego regionu. Zak³ad ten nale¿y do naj-
nowoczeœniejszych przedsiêbiorstw tej bran¿y w kraju. Wysokiej jakoœci park maszynowy oraz stosowa-
nie najnowszych technologii skutkuj¹ tym, i¿ piska fabryka jest liderem produkcji sklejki na rynku
miêdzynarodowym. W zwi¹zku z negatywn¹ sytuacj¹ makroekonomiczn¹ i ci¹g³ymi doniesieniami
o skutkach œwiatowego kryzysu zainteresowanie wœród za³ogi oraz wszystkich mieszkañców powiatu
losami piskiego zak³adu jest szczególne.

Nie jest tajemnic¹, i¿ region warmiñsko-mazurski jest regionem ubogim, o du¿ej stopie bezrobocia
i braku stabilnoœci gospodarczej. W zwi¹zku z tym wszelkie zmiany dotycz¹ce szczególnie spó³ki „Sklej-
ka-Pisz” przyjmowane s¹ z pewn¹ rezerw¹ i obaw¹, co jest zupe³nie zrozumia³e.

Uprzejmie proszê Pana Ministra o odpowiedŸ na pytania.
1. Czy w trakcie procesu prywatyzacyjnego zabezpieczono interesy pracowników spó³ki „Sklejka-Pisz”?
2. Czy proces prywatyzacyjny nie wp³ynie negatywnie na rozwój przedsiêbiorstwa?

Z powa¿aniem
Marek Konopka




